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Bericht van de Dorpsraad 
 

Voor de allerlaatste keer richt ik het woord tot u in mijn rol als voorzitter van de Dorpsraad.  Drie weken 
geleden heb ik mijn laatste dorpsraadsvergadering voorgezeten en vanaf september zal de nieuwe 
voorzitter zich tot u richten. Gelukkig hebben wij twee nieuwe inwoners van ons dorp bereid gevonden 
om zitting te nemen in de Dorpsraad: Peter Fennema en Jeroen Koomen. Hiermee is de Dorpsraad 
voorlopig weer op sterkte, maar het zou nog steeds mooi zijn als er ook vertegenwoordiging van het 
Zwanenplein is. Denk er eens over!  

Ook de redactie van de Brugpraat is aangevuld, inmiddels met drie nieuwe leden: Marieke Kamp,     
Aimée van Veldhoven en Monique Drost. Voor het mooie zou er nog één redactielid bij mogen, maar 
deze nieuwe samenstelling geeft de huidige redactie alvast het vertrouwen dat zij afscheid kan nemen 
en dat de Brugpraat in ieder geval weer een aantal jaar blijft bestaan. De nieuwe redactieleden hebben 
meteen voor een nieuwe rubriek gezorgd: “Bedrijvigheid”. In deze rubriek wordt een bedrijf uit Burger-
brug aan u voorgesteld; verderop in deze Brugpraat treft u de eerste bijdrage hiervan aan. 

De Dorpsraad heeft zich de afgelopen maanden weer met de nodige kleine en grote dingen bezig ge-
houden. Punt van voortdurende aandacht blijft het verkeer, waarbij gezocht moet worden naar mogelijk-
heden om het qua veiligheid en bedrijvigheid voor iedereen leefbaar te houden in ons dorp. Binnenkort 
heeft de Dorpsraad een overleg met de gebiedscoördinator van de Gemeente om de voorstellen uit het 
verkeersplan verder uit te werken. 

Iets anders waar we ons mee hebben beziggehouden, is het veldje op het Mr Bollplein. Uit een vorig 
jaar gehouden enquête bleek dat de speeltoestellen op deze plek niet of nauwelijks meer worden ge-
bruikt en inventarisatie van wensen leverde een aantal bruikbare ideeën op. Deze ideeën zijn uitge-
werkt op de volgende bladzijde. Graag vragen we u bij onze stand op de jaarmarkt (21 juli a.s.) langs te 
komen om uw voorkeur voor één van deze ideeën aan te geven. De ideeën zullen ook door middel van 
een digitale enquête via de Nextdoor aan u voorgelegd worden; u kunt dus ook uw stem digitaal uit-
brengen. 

Tijdens de jaarmarkt kunt u ook weer uw abonnement op de Brugpraat verlengen. Voor 5 Euro ont-
vangt u dan in 2020 weer vier edities van de Brugpraat. Wij hopen u in ieder geval weer te zien tijdens 
de jaarmarkt, ook om gezellig even een bakkie met u te drinken en een praatje te maken. 

Tot slot wil ik u ook nog laten weten dat op maandag 24 juni jl. wethouder Beemsterboer in de Herbo-
ren Toren uitleg heeft gegeven over de mogelijkheden voor Collectief Particulier Opdrachtgeverschap 
(CPO). De voorlichting was vooral gericht op jongeren uit ons dorp om ze te laten kennismaken met de 
mogelijkheden die CPO biedt: als een groep (jongeren) met een goed plan bij de gemeente aanklopt. 
De kans is dan namelijk groter dat zij in het dorp kunnen blijven wonen omdat de gemeente ze als vol-
waardige en serieuze gesprekspartner ziet. Als u hierin ook geïnteresseerd bent, stuur dan even een 
bericht naar dorpsraad@burgerbrug-nh.nl. In de loop van dit jaar zal er zeker nog een bijeenkomst op 
dit gebied in ons dorp worden gehouden. 

Rest mij u allemaal een heerlijke zomer te wensen en u te bedanken voor het in mij gestelde vertrou-
wen als voorzitter van uw Dorpsraad en de prettige samenwerking in de afgelopen jaren! 

AGENDA  Burgerbrug 2019, komende maanden: 
 
14, 21, 28 juli Herboren Toren: expositie Van hobby tot kunst 
21 juli      Jaarmarkt 
7 september  De SOOS start weer 
14 september  Oldskoel: Saxofoonworkshop voor Absolute Beginners 
15 september  Oldskoel: Viltexpositie  
16 september  Oldskoel: Oude Gewoonte 
20 september  Oldskoel: Tafel van 10  
20 oktober    Herboren Toren: Esther van Es 

Hartelijke groet, namens alle leden van Dorpsraad Burgerbrug e.o., 

Helga Wagemaker 
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Veldje Mr Bollplein 
 
In april heeft de Dorpsraad samen met omwonenden en ambtenaren van de gemeente overlegt over het veldje op 
het Mr Bollplein omdat vanuit het dorp werd aangegeven dat het veldje niet of nauwelijks wordt gebruikt. Er is op 
dit moment een zandbak aanwezig, een picknick tafel en twee speeltoestellen voor de aller jongste jeugd. De 
zandbak is vies en wordt niet gebruikt. De speeltoestellen zijn verouderd.  
 
In een vorig jaar gehouden enquête konden bewoners ideeën geven voor de herinrichting van het veldje. Daar 
zijn verschillende bruikbare suggestie uitgekomen, zoals een fit/cross-veldje voor oudere jeugd of volwassenen, 
een volleybal veld of een ontmoetingsplek/dorpspleintje met barbecue plaats. Het blijft een beetje moeilijk om te 
bepalen wat de doelgroep voor dit veldje is.  
Tijdens het overleg is afgesproken om de 3 hierboven genoemde ideeën uit te werken en deze wederom onder 
de aandacht te brengen bij de bewoners en hen te laten stemmen op hun voorkeur. 
 
U bent van harte welkom om tijdens de Jaarmarkt op 21 juli a.s. bij onze jaarmarkt uw voorkeur aan te komen 
geven. Ook zal de enquête hiervoor via de Nextdoor digitaal worden uitgezet. 
 
In september volgt een nieuwe afspraak met de gemeente waarin plannen kunnen worden gemaakt en kosten 
kunnen worden berekend voor de voorkeursvariant.  
 
   
 
 
 
  Keuze 1                   
  Sporttoestellen voor  
  oudere jeugd en volwassenen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Keuze 2 
  Dorpsplein/ontmoetingsplek 
  met bankjes 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Keuze 3 
  Volley/badmintonbalveldje 
  met eventueel tafeltennis 
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Café de Buuren 

 

Het was een gezellige avond toen Koos en Imelda af-
scheid namen van hun café De Buuren en van de vele 
betrokkenen uit Burgerbrug e.o.: van de Soos tot de dart-
club en van de carnavalsvereniging tot de vaste klanten 

Er was nog een woordje door  Jan Hopman vanuit de 
harddraverijvereniging en de kinderen Lonneke en Eelke 
die nog wat herinneringen naar voren brachten van de 
afgelopen 21 jaar. 

Door het mooie weer werd het terras goed benut en werd 
er tot laat in de avond bier getapt. 

Burgerbrug wenst jullie  voor de komende jaren alle 
goeds in goede gezondheid. Geniet van alle vrije tijd! 

Pluktuin 
 

Zoals iedereen heeft kunnen zien, is 
er naast de school een pluktuin ge-
realiseerd. Met hulp van de school-
kinderen zijn er allerlei eetbare plan-
ten, bessenboompjes etc. geplant. 
Het is echt opgeknapt; een fraaier 
aanzien bij binnenkomst van ons 
dorp. 
Nu maait de gemeente het gras, 
maar de grond rond de planten moet 
door onszelf bijgehouden worden 
omdat de pluktuin een burgerinitiatief 
is. Het is vast zeer vruchtbare grond; 
het vuil groeit er als kool! 
Andrea en Mark Bruin hebben de 
aanzet gegeven om dat vuil eens te 
verwijderen. Vraag is nu: wie volgt? 
Het is een gezonde bezigheid: in alle 
rust eens met de schoffel aan de 
gang te gaan en als dank pluk je een 
heerlijk onbespoten besje! 



4 

LENTELOOP 2019 

 

Hemelvaartsdag 2019 staat voor de tweede keer de Lenteloop op de    
agenda.  
Na het succes van vorig jaar, zijn de verwachtingen hoog gespannen…..... 
we hebben er zin in! Voor het tweede jaar organiseren wij een ludieke loop 
langs en door de weilanden rondom Burgerbrug, met gezellige stempelpos-
ten en wat lekkers als tussendoortje… Hoe zal het verlopen vroegen wij ons 
af? 

 
Startlocatie is dit jaar Café Halfweg en ook 
de route is uiteraard anders dan vorig jaar. 
Met de 15, 10 en 5 kilometer hopen wij weer 
voor “ieder wat wils” neer te zetten.   
Het blijft droog! YES! De wind mag de pret 
niet drukken, dus we beginnen met het ver-
sieren en aankleden van het terras. De mo-
tors ronken om langs de route te rijden, het 
zonnetje schijnt, de EHBO is aanwezig en 
ook de stempelkaarten zijn gedrukt, dus we 
kunnen van start! 
 
Terwijl de muziek aanstaat, melden zich op 
tijd al de eerste lopers! Wat leuk! Daar doen 

we het voor! De hele dag was het druk met loper(tjes)! Jong en oud deed weer mee! Bij de finish werd 
iedereen met verse aardbeien onthaald! Aansluitend hebben wij nog een leuke veiling georganiseerd 
met grappige en leuke prijzen!! Het bleef nog lang gezellig… 
 
Met ongeveer hetzelfde aantal lopers als vorig jaar mogen 
we met trots zeggen dat het wederom een geslaagde Len-
teloop is geweest! 
 
Wij als ECB willen de vrijwilligers ontzettend graag be-
danken voor alle hulp, de EHBO voor hun aanwezigheid, 
de stempelposten die bemand werden, de sponsoren voor 
de veiling en uiteraard Café Halfweg voor de mogelijkheid 
dit op hun locatie te organiseren. En natuurlijk willen wij u 
graag bedanken voor het meedoen! 
 
Eén ding is zeker: dit houden we er voorlopig in… dus no-
teer alvast in uw agenda LENTELOOP 2020. 
 
Groetjes Evenementen Comité Burgerbrug 
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FIETSEN, SMIKKELEN, SOCIALIZEN, GENIETEN 

 

Zondag 16 juni jl werd  voor de tweede keer de VERANDA AMUSE TOUR gehouden in ons dorp Bur-

gerbrug. Verleden jaar werd het idee geopperd om z’n tour te organiseren. En met groot succes.  

Daarom werd ook dit jaar de tour weer opgezet. In kleine groepjes van tussen de 6-8 deelnemers op 

de fiets, 5 verschillende locaties in Burgerbrug aandoen, waarbij de gastheer/vrouw ter plaatse op hun 

veranda of tuin een heerlijke amuse presenteert. Aan het einde van de tour gezellig met alle deelne-

mers een afsluitend drankje/hapje bij café De Buuren. Tegen een kleine vergoeding per deelnemer 

heb je een super gezellige middag/avond, leer je je dorpsgenoten beter kennen, ontmoet je nieuwe 

inwoners, ben je lekker buiten en bovenal geniet je van de culinaire hoogstandjes. 

 

Dit jaar stond in het teken van streek/regio producten. Onze gastheren/vrouwen hebben flink uitgepakt. 

Wat was het lekker en origineel. Prachtige hapjes die een lust voor het oog waren en ons deden water-

tanden bij het opdienen. 

Daarnaast verrassende locaties zoals het “bos” van Kramer aan het einde van de Burgerweg tegen de 

Omringdijk. Inmiddels overgegaan naar een nieuwe eigenaar die het wil gaan exploiteren als een na-

tuur survival forest. Hier hadden Annet en Dirk een kleine uitspanning gemaakt met een kampvuur! 

Rond de vijftig deelnemers hebben kunnen genieten van tal van lekkernijen uit de streek, allemaal zelf 

bereid door de gastvrouwen en heren.  

 

Wat werd er zoal aan ons voorgeschoteld? Zelf gebrouwen bier uit Burgerbrug, groene asperge uit 

Warmenhuizen, op verschillende manieren bereide scharreleitjes van de boer, rabarbertaart van biolo-

gisch geteelde rabarber uit natuurwinkel “de Lepelaar” in het Rijpje, roomijs van de boerderij in Eeni-

genburg, een heerlijke mousse van hondshaai uit de Noordzee, geitenkaas (in bladerdeeg) van geiten-

boerderij St. Maartensbrug, heerlijke kipsalade van biologische kippen van de poelier uit Schoorl en 

klap op de vuurpijl was de zelfgemaakte Champagne van de vlierbloesem met toast voorzien van een 

pesto van zevenblad uit eigen tuin. Natuurlijk vergeet ik tal van andere ingrediënten uit de regio waar-

mee de amuses waren gemaakt en wil ik de makers niet tekort doen, maar deze opsomming heeft mij 

alweer doen kwijlen. 

 

Rest mij nog om de organisatoren, de gastvrouwen/heren super te bedanken voor hun inzet en wij kij-

ken alweer uit naar volgend jaar. 

 
Rinus Haas 
 
 
Een van de heerlijkheden die ons werden voorgeschoteld: 
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Een terugblik op de feestelijke viering van het 30-jarig bestaan van de 
Young Voices op zaterdag 22 juni jl. 

 
Vooraf was er overleg met pastoor over de viering en het boekje en ui-
teraard de liedjes. We zijn tenslotte een koor. O.a het kaftje van het boekje en de uitnodigingen zijn ontworpen door 
Anki Roemer. Dirigent tijdens de viering was Marianne Piket en de muzikale omlijsting werd door Mariska Baas-
Groen verzorgd. 
 
Piet Roemer deed een woord van welkom namens het parochiebestuur, met een terugblik op de beginjaren. Agnes 
Mink heeft het koor opgezet: zij wist hiervoor 42 jongeren warm te krijgen. Door middel van een kaarsenactie werd 
er gespaard voor een orgel en mede door toedoen van de heer Jan Dapper (1

e
 dirigent) kwam dit er al snel.  

Het was 22 juni ook Sacramentsdag en Pastoor had hierbij een passende preek. Tot onze grote verrassing zong het 
St. Ceaciliakoor een feestlied ter ere van ons jarige koor. Heel veel dank hiervoor! Nadat iedereen de gouwe ouwe 
uit de beginjaren “Op de top van de wolken” had meegezongen, bedankte onze voorzitter Alberto Verduin alle aan-
wezigen voor hun komst. Ook maakte hij de nieuwe naam van het koor bekend: de Rythm” Voices en nodigde alle  
aanwezigen uit om na afloop bij te praten onder het genot van een hapje en een drankje.  
 
Annie Dapper had een collage gemaakt met enkele foto’s en wetenswaardigheden. Vooral de foto uit de beginjaren 
trok veel aandacht. Mede daardoor zijn nu alle namen ons bekend geworden. Sjaak & Yvonne Bosman droegen 
hun aandeel bij, voor de vele voorbereidingen van deze gezellige avond; de bloemen in de kerk en de corsages 
voor de koorleden. Zo heeft een ieder zijn deel bijgedragen om alles tot een mooi geheel te maken. 
Hierbij dank ik allen die het koor een warm hart toedragen en iedereen die aanwezig was tijdens deze voor ons zo 
bijzondere viering en avond. Het deed ons goed als koor dat er veel oud-leden gehoor hebben gegeven aan de uit-
nodiging. Het werd al met al een gezellig samenzijn. 

 
Namens het feestcomité  
Annie Dapper,Yvonne Bosman, Marry Rotteveel en Lia van der Stoop 

Energiestraat 16 - 1749 DN  - Warmenhuizen  

Gitaarles bij u thuis? 

Vraag voor de mogelijkheden en meer info via 

 catsfiddle.rob@gmail.com of bel 06-20423601 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

CMS bv Burgerbrug    * Gitaarles 

             * Muzikant 

             * Transport 

             * Koerier  
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Niek en Annie Kramer-Schilder 
Begin 2012 vertrokken ze uit Burgerburg, Niek, geboren en geto-
gen op ’t Oude Slot, Grote sloot 136, Annie getrouwd in 1958 met 
Niek. Beide hebben respectievelijk 77 jaar en 54 jaar op deze 
prachtige plek in Burgerbrug gewoond. 
 
De boerderij is in 1885 herbouwd na een brand en Niek zijn vader 
kwam op ’t Oude slot in 1917. Niek, als jongste van het gezin Kra-
mer nam het gemengde bedrijf over van zijn vader. De tijden toen 
waren wel even anders als tegenwoordig. Vanuit de oorlog was het 
een gemengd bedrijf en hard werken. De herinneringen aan de 
oorlog en de periode erna staan bij beide nog goed op het netvlies. 
Toen zoon Richard in 1990 in het bedrijf kwam, was het nog steeds 
een gemengd bedrijf.  Niek en Annie gingen officieel beide ‘met 
pensioen’ toen Richard het bedrijf volledig overnam in 2003. De 
koeien werden verkocht aan een bedrijf in Heerden en er werd een 
grote schuur gebouwd voor de  aardappelteelt, het is toen een ak-
kerbouw en bollenteelt bedrijf geworden. Van pensioen wilden ze 
beide niet veel weten, ze waren beide nog zeer actief in het bedrijf.  
 
Ze gingen dus weg uit Burgerbrug in 2012, uiteraard met een beetje pijn in het hart maar ook gerust op weg 
naar een rustigere tijd in het pittoreske Tuitjenhorn, om te genieten van het leven, de kinderen en de 5 kleinkin-
deren. In het begin was dit wel even wennen; van alle vrijheid op een boerderij naar een tussenwoning op het 
St. Jozefpark. Al snel was het in Tuitjenhorn ook de zoete inval dus ze zijn niet vaak lang alleen en krijgen altijd 
veel visite. Gelukkig heeft Niek nog altijd zijn rijbewijs en is daardoor nog dagelijks te vinden op de boerderij. Al 
is het soms alleen maar even om door Burgerbrug te toeren en zijn kleindochters te zien. In de oogstperiodes en 
in de winter heeft hij het echter harstikke druk wanneer hij Richard helpt onder andere met het sorteren van de 
aardappels. Zelfs met kerst wordt er dan soms gewerkt! Het blijft er toch in zitten. … 

 
Annie heeft daarentegen een druk sociaal le-
ven in Tuitjenhorn. Doordat er van alles en nog 
wat te beleven is en er ook veel georganiseerd 
wordt in het St. Jozefpark, is ze regelmatig op 
pad of biedt een helpende hand bij de minder 
valide medemens. Prachtig om te zien hoe in 
korte tijd nieuwe vriendschappen zijn gecre-
ëerd. De oude in Burgerbrug blijven echter ook 
bestaan want ze zijn nog wekelijks op zater-
dagavond in de kerk in Burgerbrug te vinden, 
vorig jaar hebben ze in mei daar ook hun 60-
jarig huwelijk mogen vieren.  
 
En hoe gaat het nu met ze….? Redelijk goed! 
Niek loopt helaas slecht en Annie heeft ook 
lichamelijke ongemakken maar ze zijn beide 
dankbaar en gelukkig dat ze zolang in Burger-
brug konden blijven en nu samen verder zijn 
gegaan in Tuitjenhorn. Ze zeggen zelf; “Tot 
ziens in Burgerbrug óf in Tuitjenhorn!” 

Mensen gaan en komen en zo gaat dat ook in Burgerbrug. U vraagt zich vast wel eens af: 

“Hoe zou het nu zijn met mijn klasgenoot of mijn buren of dorpsgenoot die verhuisd is?“ 

 

Naar wie bent u nieuwsgierig? Laat het ons weten: brugpraat@burgerbrug-nh.nl  

Dan gaan we samen met u op zoek! 
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                       Grote Sloot 59 
 

Deze keer aan ons de eer om de pen ter 

hand te nemen.  Tijdens een wandeling met 

de hond kwam ik Rezia tegen en wij raakten 

in gesprek. Ze vroeg of wij dit keer niet een 

stukje wilden schrijven? 

Inmiddels wonen wij alweer 3 jaar in dit fijne 

dorp! Bij het binnenrijden van Burgerbrug 

komen wij echt thuis. De oude boerderij is 

meer een thuis voor ons dan ons oude huis 

in Schagen ooit geweest is en wij zijn dan 

ook heel blij dat wij de kans hebben aange-

grepen om de boerderij nieuw leven in te 

blazen. Wij zijn nog niet helemaal klaar, 

maar er is een enorme berg werk verzet de 

afgelopen 3 jaar! 

Van de vorige eigenaar hebben wij verno-

men dat vroeger de boerderij ook dubbel be-

woond is geweest en die traditie hebben wij 

voortgezet.  

 

In mei 2016 hebben wij ons huis en appartement in Schagen verkocht en zijn wij met zijn vieren eigenaar gewor-

den van Grote Sloot 59. Het huis is wederom dubbel bewoond. Wij, Mark & Myranda, hebben de linkerkant tot on-

ze beschikking en onze jongste Remco & schoonzoon Marcel de rechterkant. Op de grote zolder heeft onze oud-

ste zoon Mick nu nog zijn slaap- en werkplek, maar het zal niet lang meer duren voordat hij met zijn vriendin Ellen 

een eigen stekkie gaat zoeken. 

Met hulp van broer Jaap hebben wij stap voor stap de boerderij onder handen genomen, een heel pittige klus! 

Eerst hebben wij met zijn allen aan de linkerkant van de boerderij gewoond en gebruik gemaakt van de oude keu-

ken en douche/toilet en slaapkamers. De hele rechterkant en een groot gedeelte van het midden is dan volledig 

leeg gehaald, het dak gerepareerd en opnieuw vanaf riolering tot en met nieuwe binnenmuren toe weder opge-

bouwd. Hierin hebben wij een woonkamer/keuken, slaapkamer, badkamer en werkkamer met vide gerealiseerd. 

Wij hebben daarbij zoveel mogelijk gebruik gemaakt van oude materialen en materialen die verwijderd waren tij-

dens de sloop en hier met nieuwe bijpassende materialen een moderne twist aan gegeven. Intussen was Mick, 

veelal samen met Ellen, aan de slag gegaan om de grote zolderruimte om te toveren tot een slaapkamer met werk-

plek. 

Toen de rechterzijde na ongeveer 1,5 jaar bewoonbaar was, zijn wij binnenshuis verhuisd en begon het weer van 

voren af voor de linkerkant van de boerderij. Vanwege hoog grondwater is het werk stilgelegd in nov ‘17, maar in 

februari 2018 hebben wij ons weer volledig in het werk gestort. Oude en vergane delen allemaal slopen, riolering 

ingraven, isoleren en betonvloer met vloerverwarming erin. En dan de binnenmuren op de gewenste plaats opbou-

wen en alle buitenmuren en dak isoleren. Helaas waren alle vier de palen van het vierkant in dusdanige staat dat 

deze ook vervangen dienden te worden, maar nu staat de boerderij weer stevig op vier nieuwe (oude) poten die 

bijna 2x dikker zijn... 

Uiteindelijk, na dag in dag uit geklust te hebben kon eindelijk in november 2018 ook de linkerzijde bewoond wor-

den. Ook hierin hebben wij een woonkamer/keuken, slaapkamer en badkamer gerealiseerd. Beide woongedeelten 

hebben een eigen achterom en parkeerruimte aan de zijkant. Maar de voordeur, de schuur en de tuin delen wij 

dan weer samen. Alhoewel buiten nog veel moet gebeuren wonen wij heerlijk met zijn allen in Burgerbrug! 

 

De familie van Duijn 

 

Wij geven de pen door aan Coen en Romy Ridderbos 
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Texelaarfokkers 

Fam. Nuijens 

  

www.nuijenstexelaars.nl 

nuijens-dekker@hetnet.nl 

  

tel: 0226-381474 

 

ECB wil alle vrijwilligers, verkeers-
relgelaars, EHBO en postbeman-

ning ontzettend bedanken voor alle 
hulp tijdens de Lenteloop 2019! Fijn 

dat we op jullie konden rekenen. 

Ook bedankt de ECB alle deelne-
mers en sponsoren voor de gulle 

giften tijdens de veiling.  

En tot slot een hartelijk dank voor 

Café Halfweg voor de goede sa-

menwerking! 

 

Piet Schipper, bedankt dat 
je al zoveel jaar het mede-
delingenbord op de brug 

bijhoudt! Dit wordt zeer ge-
waardeerd door alle inwo-

ners van Burgerbrug! 

 

Wilt u  ook iemand  

bedanken? 

Stuur uw bedankje naar 

brugpraat@burgerbrug-nh.nl 
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Rabobank Clubkas Campagne 

Dorpsraad Burgerbrug e.o. bedankt eenieder voor zijn/haar 

stem tijdens de Clubkas Campagne. Hierdoor mochten wij  

bijna 300 Euro in ontvangst nemen! 

Busreisje 2019 Soos 
 
Op 9 mei om 8 uur in de morgen vertrok de bus met 48 mensen vanaf de brug in Burgerbrug. Riet Deutekom heette 
ons allemaal hartelijk welkom en was blij dat er zo veel mensen meegingen. Peter Heemskerk, onze voorzitter, deed 
ook nog even een woordje en toen kon de reis beginnen. 
 
De SOOS ging een dagje op stap. De SOOS bestaat dit jaar 45 jaar,dus het 
was een feestelijk reisje en zoals altijd een verrassingstocht. We gingen op 
weg met een gezellig zonnetje; er wordt wel eens gezegd je krijg wat je toe-
komt. 
Onze eerste stop was bij het familiebedrijf de Tingieterij De Flevo Tin in 
Zeewolde. Daar stond een heerlijk kopje koffie en een even zo lekker ge-
bakje voor ons klaar. Tijdens de koffie werd er een en andere uitgelegd 
over het ontstaan van de gieterij. Vóór de groep in tweeën werd verdeeld, 
kregen onze gasten een cadeautje van de SOOS aangeboden. Willem Mol 
heeft de pennen met daarop 45-jarig bestaan van de SOOS uitgedeeld. 
Een leuke verrassing voor iedereen. 
Daarna werd er aan elke groep door vader en dochter een duidelijke uitleg 
over de tingieterij gegeven. Ook lieten ze zien hoe je een roos maakt, erg 
interessant. Na het tweede kopje koffie werd die roos gewonnen door Huite 
Hopman. 
Voordat we vertrokken kregen we allemaal een geluksolifantje als aanden-
ken, erg leuk. 
 
Na een korte rit kwamen we in Harderwijk bij partycentrum Jolanda en Etienne Flos. Daar werden we door het perso-
neel buiten opgewacht voor een heerlijke 3-gangen maaltijd. Dit wat prima voor elkaar. We begonnen met tomaten- 
of groentesoep en daarna heerlijke rollade en verschillende soorten groente en aardappeltje en patat. Als toetje ijs 
met slagroom en vruchtjes . 
 
Met zijn allen weer in de bus op naar Spakenburg naar het Klederdracht- en Curiosamuseum. Hier maakten we ken-
nis met de Spakenburger klederdracht en het vele handwerk wat er gedaan wordt. Ook hier was een goeie uitleg en 
een mooi filmpje . Daar hebben we nog een lekker kopje koffie gedronken en om 5 uur zaten we weer in de bus. 
Op de terug weg was het erg druk maar onze chauffeur Dorus deed het rustig aan. We waren om 19.00 uur weer 
thuis. Wel viel het op dat we er veel heren bij hadden. Kom op mannen, volgend jaar weer!  
 
Willem, Annie en Riet hadden het weer keurig verzorgd. 

Zomereenzaamheid 
 

Mooi weer, overal gezelligheid in de buurt en leuke berichten op Facebook met mooie zomerfoto’s. Voor veel men-

sen is de zomer het ultieme jaargetijde voor samen zijn, leuke activiteiten en gezelligheid. Maar voor heel veel 

(oudere) mensen is het zomerseizoen een tijd van eenzaamheid. De clubs en verenigingen hebben zomerstop, de 

familie en vrienden gaan op vakantie. Voor een groot aantal mensen is vakantie niet haalbaar, dat kan door fysieke 

beperkingen zijn, maar ook financieel kan dit soms niet mogelijk zijn. In deze situaties kunnen gevoelens van een-

zaamheid om de hoek komen kijken. Humanitas heeft in deze periode de 

handen vol aan alle aanvragen en is op zoek naar vrijwilligers in jouw buurt. 

Heb jij tijd over in de zomer en wil je je inzetten voor een eenzame persoon in 

jouw buurt? Neem dan contact op met Humanitas Kop van Noord Holland, 

vhb.kopnh@humanitas.nl 0223 - 61 74 22 
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OLDSKOEL – ZOMER 2019 NIEUWS  
 
De afgelopen maanden was er veel te doen in de 
OldSkoel en ook de komende tijd is iedereen welkom 
op vrijdag tijdens de vaste inloopdag. Verder zullen 
er plannen worden gesmeed voor het komende sei-
zoen. Op de agenda op onze website 
www.oldskoel.nl worden alle activiteiten bekend ge-
maakt. Via de website kun je je ook opgeven voor 
workshops, cursussen en andere activiteiten.  
 
De maandelijkse STOELMASSAGE van Saskia van 

Poppel blijkt een succes. Saskia zal dan ook in de zomer met enthousiasme doorgaan met deze massage voor nek 
en schouders, de eerste keer is weer op vrijdag 2 augustus.  
 
De YOGALESSEN werden goed bezocht en zijn geëindigd op 9 juli jl. Na de zomer begint Joyce weer met een 
nieuwe reeks op de dinsdagavond.  
 
De ‘pilot’ op 10 mei jl. voor de OUDE GEWOONTE was zo’n succes, dat deze activiteit niet alleen op maandag 16 
september en maandag 9 december wordt georganiseerd, maar dat ook op andere locaties in de gemeente Scha-
gen zal worden begonnen met deze activiteit. Dit naar aanleiding van aanvragen, die direct al binnen zijn gekomen. 
Samen liedjes van vroeger zingen en daarna een lunch met gerechten uit grootmoeders tijd blijkt te voorzien in een 
grote behoefte!  
 
Het optreden van Mout & Mennen tijdens het OP KLEINE SCHAAL FESTIVAL 2019 in de aula was een succes. 
Mooie jazzy songs en ballads, ondersteund door een goeie gitarist, de bezoekers hebben ervan genoten.  
 
De TAFEL VAN 10 wordt goed bezocht. De contacten en de gesprekken blijken iedere keer weer waardevol en de 
kwaliteit van het 3-gangendiner wordt geprezen. De eerstvolgende keer is op vrijdag 20 september.  
 
De resultaten van de VILTWORKSHOP door Paulien Sijtsma, die was uitgenodigd door Evelien Linschoten van Vilt 
van Eef, waren bijzonder mooi. In de herfst geeft Evelien een nieuwe viltworkshop voor beginners.  
 
De OPEN INLOOP op vrijdag trekt iedere keer weer nieuwe bezoekers. Burgerbruggers, toeristen, toevallige pas-
santen en mensen uit de regio komen graag langs voor een gesprek, koffie met gebak of zomaar even snuffelen in 
de brocante en de tweedekanskleding. Iedere vrijdag geopend tussen 10.00-16.00 uur.  
 
De SKOELOTHEEK is een nieuw project in de OldSkoel. De Skoelotheek is de nieuwe boekenkast in de aula, waar 
boeken kunnen worden ingeleverd en geleend. Terugbrengen hoeft niet, als de boeken maar worden doorgegeven 
aan nieuwe lezers. Er wordt al goed gebruik van gemaakt.  
 
Zondag 30 juni jl. organiseerden de gebruikers van de OldSkoel ter gelegenheid van de Harddraverij een leuke 
VINTAGEMARKT met brocante, kleding, sieraden en nog veel meer. De hele dag werd de markt bezocht en nieu-
we bezoekers zijn iedere keer weer positief verrast door de sfeer en de uitstraling van de OldSkoel. De combinatie 
met de Harddraverij is goed bevallen, zo versterken de evenementen elkaar en kunnen de bezoekers heen en 
weer lopen.  
 
De aula wordt regelmatig verhuurd voor vergaderingen, een reünie of een concert. Iets organiseren? Dat kan, te-
gen een uiterst vriendelijke onkostenvergoeding.  
 
De agenda voor de komende tijd ziet er als volgt uit:  

Iedere vrijdag OPEN INLOOP tussen 10.00-16.00 uur  
met op 2 augustus, 6 september en 4 oktober Stoelmassage door Saskia van Poppel 
Iedere dinsdag vanaf september yoga door Joyce  
Zaterdag 14 september 13.00 uur Saxofoonworkshop voor Absolute Beginners 
Zondag 15 september Viltexpositie 11.00-16.00 uur 
Maandag 16 september 10.30-13.00 uur Oude Gewoonte 
Vrijdag 20 september 19.00 uur Tafel van 10  
Vrijdag 8 november 19.00 uur Tafel van 10 
Maandag 9 december 10.30-13.00 uur Oude Gewoonte  

 
Informatie: www.oldskoel.nl / info@oldskoel.nl  
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door: Jannie Paarlberg, secretaris 

Beste dorpsgenoten, 
In deze editie van de Brugpraat wil het bestuur van de Herboren Toren jullie 
weer graag op de hoogte houden van haar activiteiten van de afgelopen periode 
en voor de toekomst. 
 
Perikelen dakrestauratie:    
In de vorige Brugpraat informeerden we jullie over de op handen zijnde dakres-
tauratie van de Herboren Toren. Dit nadat de restauratie van het dak van het 
kerkje van Sint Maartensbrug voltooid zou zijn. Wellicht hebben velen van jullie 
in de media kunnen lezen dat e.e.a. ernstige vertraging oploopt. Oorzaak hier-
van is dat er in de daken vleermuizen, gierzwaluwen en huismussen nestelen. 
In verband met de beschermde status van deze vogelfamilies moet er eerst een 
ecologisch onderzoek gedaan worden alvorens de werkzaamheden van start 
kunnen gaan. Er zullen meerdere “inspectierondes” gedaan gaan worden. Dit is 
al wel in gang gezet, maar het kan wel tot begin september duren voor hier een 
rapportage door de RUD ( Regionale Uitvoeringsdienst van de gemeente) wordt 
gepubliceerd. 

Kortom: vertraging van de werkzaamheden en extra kosten voor de Stichting 
Zijper Kerken, hetgeen ook door de gemeente betaald zou kunnen  worden. 
Zij hadden in principe de taak te melden dat er een ecologisch rapport opge-
steld had moeten worden alvorens de vergunning te verlenen. Wordt dus 
vervolgd!! Wat nu? Uiteraard is het van groot belang dat de dakrenovatie zal 
plaatsvinden, echter de Herboren Toren zal veel later dan gepland “in de 
steigers” komen te staan. Het bestuur doet haar uiterste best de overlast 
voor bezoekers  en huurders zo veel mogelijk te beperken. Enige medewer-
king en flexibiliteit zal nodig zijn. 
 
Tarieven verhuur grote kerkzaal en consistoriekamer: 
Ook de Herboren Toren wordt geconfronteerd met een steeds hogere energierekening. Tijdens haar laatste vergade-
ring heeft het bestuur haar verhuurtarieven enigszins gewijzigd. De penningmeester zal de huurders hiervan op de 
hoogte stellen. 
 
Het culturele/muzikale seizoen werd afgesloten met een spetterend “concert voor de vrijheid” op 5 mei door 
“de mannen van naam” 
In het algemeen kijkt het bestuur terug op een zeer geslaagd seizoen met optredens van zeer verschillende genres. 
De reacties die wij krijgen zijn zeer positief en geven blijk van het gegeven dat de Herboren Toren  positief op de kaart 
staat. In de vorige Brugpraat hebben we reeds een overzicht gegeven van de optredens in het seizoen 2019/2020. 
Begin september zal de nieuwe flyer worden verspreid  en gaat de PR in volle vaart vooruit!!! 
 
Het eerste optreden wordt verzorgd door solo cabaretière Esther van Es op 
20 oktober, aanvang 15.00 uur 
Esther van Es met haar programma “80’s trips down memory lane” Een theatrale 
muziekshow gevuld met verhalen, persoonlijke brievenen de beste jaren 80 lied-
jes. Aan  elkaar geregen met een positief geheugen en indrukwekkend piano-
spel.  www.esthervanes.com  
 
 
 
 
 

Expositie “van Hobby tot Kunst”. 
Zondag 14, 21 en 28 juli exposeren 19 amateurkunstenaars hun 
werk(en)  in de Herboren Toren. Onder hen 10 deelnemers van de 
Schilderclub “De Natte Kwast”: Aad Kramer, Dick Pankras, Ester 
Schoorl, Elly Spanjaard, Cecile Kubes, Dick van Wichen, Jan Glas, 
Piet Schipper, Peter Korver en Dennis Pater.  
Daarnaast werken van: Cuny Visser, Denise Strijp, Edmond Miellet, 
Wil Meereboer, Hans Tilroe, Clasina Nanne, Nel Dubbeld, Barbara 
Hoying en Marjanne vd Pal 

 
        Openingstijden: 13.00 – 17.00 uur. Van harte welkom en zegt het voort!!! 
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’Historie en nostalgie 
Mariëtte Blauwboer had via via een nostalgisch gedichtje weten te bemachtigen over de Herboren Toren, met de 
titel ‘t Kerkie 
 
  D’r staat een kloinig kerkie         Deer zatte iens de manne 
  Stillig in Bergerbreg             van de polder en de raad 
  An een streit mit gile stientjes       Dat weite woi, omdat ’t er  
  Efkes van de groate weg          mooi krulderig skreven staat 
  De toren koikt besskimmeld        In ouwerwesse kleure 
  Over de huisies uit             hewwe ze alles vurfd 
  Zou hai veul liever zwoigen        En buiten blerre goitjes 
  Den  dat ie oig’luk luidt?          bloid op de kerkewurft 
  Dat proatestante kerkie           Deur wat tentoan te stelle 
  Hewwe ze restereerd              wordt voor de koste spaard 
  En eerlek –’t is gien leugen         Maar weer benne de dominei 
  Dat is ’t meer dan weerd          en stoele toch bedaard? 
  Ut koorhek en de preekstoel        Je kroig vezelf wel ruimte 
  ’t is geweun een pracht           d’r ken zo veul meer staan 
  Net as an ’t zoi de banke          Maar gloik mit alle stoele 
  Bewois van Zoiper macht.         Is ok God de kerk uitgaan. 
 
Het bestuur van de Herboren Toren wens alle lezers van de Brugpraat een  mooie zomer 
En tot slot: een welgemeende dank aan Helga voor haar tomeloze inzet voor de Brugpraat!!! 

Alles elektrisch? 

(aangeleverd door Kennemerwind)  

 

“AII electric” is hard op weg het nieuwe codewoord te worden. Het staat voor schoon en efficiënt en in de oren van 
de meeste mensen klinkt het niet verkeerd. Al zullen sommige mensen het allemaal een beetje overdreven vinden. 
Die zijn niet bang voor een steenkooltje hier en een fluppie gas daar met ook wat benzine voor in de auto. Maar dat 
is niet wat er in het klimaatakkoord staat. Daarin wordt uitgegaan van een ommezwaai naar niet-fossiel. En omdat 
ze weten dat niet iedereen op zo’n grootse beweging zit te wachten is er nadrukkelijk gekozen voor een rustige aan-
pak. “We hebben nog de tijd” werd er letterlijk gezegd met het nog altijd voorlopige document in de hand.  
Ondertussen zijn heel wat huishoudens allang begonnen met kleine en soms grote stappen richting wat de “energie-
transitie” is gaan heten. En misschien hebt u zonder dat u er op uit was ook al stappen in die richting gezet. Als we 
het nou es beperken tot het eigen huis en we kijken een beetje rond, wat zien we dan? Een stofzuiger, lichtpunten, 
een radio, een PC, een iPhone, een elektrische tandenborstel (over schoon en efficiënt gesproken!) en een elektri-
sche fiets. En daar komt, zodra die betaalbaar is, vast nog eens een elektrische auto bij. Wedden dat u al met één 
been in de all electric wereld staat? Gefeliciteerd, u gaat met uw tijd mee. 
Nu wordt niet alle stroom schoon opgewekt maar wat uit uw stopcontact komt wordt wel elk jaar iets minder vies. In 
de tijd dat stroom uitsluitend met olie en kolen werd opgewekt was de uitstoot bijna een kilo CO2 per kilowattuur. We 
hebben dat teruggebracht tot heel grofweg de helft. Als wij in onze regio flink ons best doen kunnen we ervoor zor-
gen dat bij ons de grammen er vanaf vliegen. Naast zuinig gebruik gaan we ook steeds meer schoon opwekken. In 
uw tuin hebt u de oude tuinlamp vast al vervangen door eentje die overdag zonlicht inneemt om dat na donker wor-
den pas weer uit te stralen. Hebt u zonnepanelen op uw dak liggen? Dan doet u volop mee. 
We worden op nog een andere manier geholpen een schonere toekomst te maken. De techniek schrijdt voort en 
bestaande instrumenten worden steeds verder verbeterd. Het vermogen van zonnepanelen is de afgelopen jaren 
per vierkante meter paneel gestegen van gemiddeld 250 Wattpiek per paneel naar ruim 300. Windturbines die nu 
van de fabrikant komen tonen een betere productiecurve dan eerdere generaties ooit hadden.   
En dan is er nog iets: ook olielanden doen keihard mee met de energietransitie. In Abu Dhabi wordt het grootste 
zonnepark ter wereld gebouwd en dat wordt bijna 1000 keer zo groot als het park bij Burgervlotbrug waar Kenne-
merwind een aanvraag voor heeft ingediend bij de gemeente Schagen. Wat betreft kunnen we maar het beste heel 
bescheiden blijven en gewoon stug doorgaan op het ingeslagen transitiepad. 

ADVERTEREN IN DE BRUGPRAAT? Stuur uw aanvraag naar: brugpraat@burgerbrug-nh.nl 
   

      Losse advertenties/eenmalig :                     Per jaar (4 edities): 

      1 pagina   € 25                            1 pagina    € 70 
      1/2 pagina  € 15                            1/2 pagina   € 45 
      1/4 pagina  € 10                                1/4 pagina   € 27,50 
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SOOS uit Burgerbrug - 45 JAAR in 2019 
 

Op 20 juni 2019 vierde de SOOS uit Burgerbrug haar 45-jarig be-

staan met een gezellig etentje bij Eetcafé Halfweg in Burgerbrug, 

samen met haar 16 leden en Koos en Imelda van Café de Buu-

ren. 

Om 5 uur kregen we eerst een kopje koffie met een mooi versierd 

koekje, prachtig gemaakt door Bakkerij Slijkerman uit Warmenhui-

zen en ook voor een groot deel door hun gesponsord.  

Peter Heemskerk heette iedereen hartelijk welkom tijdens de bor-

rel en bedankte Koos en Imelda voor hun goede verzorging tij-

dens onze SOOS-middagen en omdat ze stoppen na 21 jaar met 

hun Café de Buuren. Een fijne toekomst gewenst. Ze kregen van 

de leden van de SOOS een mooie bos bloemen met kaart en 

waardebonnen. 

Jan van de Stoop en Janny Dekker hebben hun lidmaatschap 

opgezegd i.v.m. hun gezondheid. Jan heeft veel voor de SOOS 

betekend, was heel lang voorzitter. Ook voor hen was er een 

mooie bos bloemen en voor ieder een pen met 45 jaar SOOS er-

op. 

We hebben een heerlijke goed verzorgde maaltijd genuttigd met 

als klapstuk een heel mooi opgemaakt toetje. Sander en Niels 

bedankt voor de speciale aandacht! Op het bord stond in chocola-

de 45 jaar SOOS heel bijzonder! 

Om half 9 ging iedereen tevreden en zeer voldaan weer naar 

huis. 7 September gaat de SOOS weer starten; er kunnen nog 

steeds nieuwe leden bij. U bent van harte welkom bij Café de 

Buuren in Burgerbrug! Voor informatie kunt u terecht bij het be-

stuur: 

Voorzitter      Peter Heemskerk  telfnr : 0224227006 

Secretaris      Willem Mol     telfnr : 0226381565 

Penningmeester  Riet Deutekom     telfnr : 0226381912 
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De Snelvoeters Harddraverij 2019 
 

Onder flinke publieke belangstelling (en met prachtig weer) hebben we zondag 30 juni het programma vlot kunnen 
afwerken. Met zo’n 39 deelnemers hadden we een prachtige middag en een vol programma. Bij de paarden 
won de favoriet Sultan met Siem Huijberts. Bij de grote pony’s was Kennelie met Jonne Benjamins de verdiende 
winnares. In de categorie kleine pony’s won wederom Roos met de jonge Stacey van Brederode. Na de draverij 
was er voor zowel de pony’s als de paarden nog ringsteken. De draverij van Burgerburg was de tweede in een 
reeks van vier draverijen waarbij uiteindelijk een “overall kampioen 2019 van de Gemeente Schagen” tevoorschijn 
komt. Er volgen nog draverijen in Stroet (zondag 25 augustus a.s.) en Petten (dinsdag 22 oktober). 
  
De uitslagen; 
  
Pony’s stokmaat t/m 1.36m                Pony’s stokmaat 1.37 t/m 1.56m 
Winnaarspoule                       Winnaarspoule 

Roos met Stacey van Brederode             Kennelie met Jonne Benjamins 

Action Naughty Boy met Zus-Anne Hoexum       Spider met Mayke van Dijk 

Verliezerspoule                       Verliezerspoule 
Beauty met Roos Willigers                 Winnie met Nathalie Plakman 

  
Ringsteken pony’s (klein) 

Ex aequo: Alyssa Uittenboogaard (Othello), Zus-Anne Hoexum (Action Naughty Boy), Lena Borst (Janneke) 
en Stacey van Brederode (Roos) met allemaal 2 punten 

Ringsteken pony’s (groot ) 
      1e Carlijn Bouwers met Freddie (5 punten) 
  
Paarden 
Winnaarspoule 

Sultan met Siem Huijberts 

Carlos met Evelyn Fuchs 

 Verliezersronde 
Casper met Emma Borst 

  
Ringsteken paarden 
1

e  
Nico Borst (Cleo) met 9 punten en 2

e
 Piet Borst (Elando) 8 punten 
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Wie zijn jullie? Nico Borst, Wendy Borst-Roozendaal, Ruud (16), Flora (13) en Lena (11) 
Wat hebben jullie voor bedrijf? We hebben een geitenhouderij en zorgboerderij. Op dit moment mel-
ken we 230 geiten en hebben we 2 bokken; Klaas en Tjibbe. De melk wordt twee keer per week opge-
haald en we leveren vlees aan onder andere Restaurant Ruig in Tuitjenhorn. Ongeveer 7 cliënten helpen 
mee in de zorgtak.  
Is jullie bedrijf ook jullie passie? Zeker! Nico droomde er al van kindsaf aan van om geitenboer te wor-
den en heeft het hele gezin enthousiast gemaakt.  
Wat zou je doen met 1 miljoen? Genoeg wensen….stuk land erbij, nieuwe schuren, accreditatie voor 
de zorgtak…..oh ja en het huis opknappen.  
Sinds wanneer bestaat jullie bedrijf? Sinds eind september 2015.  
Hoe zou je het bedrijf in 5 woorden omschrijven? Familiebedrijf, passievol (voor beide takken), ver-
bintenis,  reuring. 
Wat vinden jullie van de locatie Burgerbrug? We zijn heel blij dat we in ons eigen dorp een plek heb-
ben gevonden. We hebben hier veel contacten. De saamhorigheid onder ondernemers is groot; er wordt 
materieel uitgewisseld en men helpt elkaar waar nodig. 
Wat kunnen Burgerbruggers voor jullie bedrijf betekenen: Mensen kunnen producten bij ons kopen 
van geitenvlees. We hebben hamburgers, sateetjes en worst. Er is ook nog ruimte voor deelnemers in de 
zorg via Landzijde. 
Wat onderscheidt jullie van andere geitenhouderijen? Wij zijn kleinschalig en bieden ook zorg. We 
fokken de geiten zelf op, wat resulteert in makke lieve dieren. Ook streven we naar een gesloten kring-
loop. 
Wat zijn jullie toekomstplannen? Wij willen graag van 230 naar 300 à 400 melkgeiten groeien. Hier-
naast willen we graag ons bokkenvlees onder de aandacht brengen en zelf vermarkten. De zorgtak willen 
we verplaatsen van ons woonhuis naar een eigen ruimte. Het zou mooi zijn om iets in deelnemers te 
groeien, maar wel kleinschalig blijven met 4 à 5 deelnemers op een dag. 
Als ’T Roode Hart niet zou bestaan wat zouden jullie dan doen? Dan waren wij beiden in onze oude 
werkzaamheden blijven werken. Nico in de zorg of op de kraan. Ik in de zorg. 
Wat is de drukste periode van het jaar? De lammerentijd is een hele drukke periode. Maar ook een 
hele leuke! 
Zouden jullie je bedrijf willen openstellen voor geïnteresseerde dorpsgenoten? Wij krijgen die 
vraag vaak. Volgend jaar bestaan we 5 jaar en willen we een open dag organiseren. Wij vinden het be-
langrijk om veel te vertellen over hoe het bij ons gaat en dit ook te laten zien! 
Wat vinden jullie het leukste onderdeel van het bedrijf? Ik vind de lammetjes het leukst. Het verzor-
gen en ze zien groeien tot melkgeit vind ik een heel mooi proces. Nico zegt dat hij blij wordt als de melk-
tank lekker gevuld is met onze melk.  
Wat zijn hoogte- en dieptepunten tot nu toe? Hoogtepunt is dat we deze stap hebben genomen en dat 
wij als gezin hier elke dag van genieten. Dieptepunt voor ons gezin en bedrijf was dat ik in 2015 schild-
klierkanker kreeg. Beide avonturen; het geitenavontuur en kankeravontuur heb ik verwerkt in een boek 
‘Vooruit met de geit’. Dit komt eind oktober uit en zal o.a. bij ons op het bedrijf te koop zijn. Met dit boek 
wil ik meer aandacht vragen voor het boerderijleven maar ook het leven na kanker. 

Bedrijvigheid 
’T Roode Hart, Grote Sloot 146 
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EVVV Zijpe, voor een groot aanbod cursussen bij u in de buurt!  
 
Najaarsprogramma bekend! Vanaf september 2019 starten we wederom met 
mooie cursussen, onder andere: 
 

 Duits, Engels, Spaans, Portugees, Italiaans en Frans  
  (beginners en gevorderden) 

 Boeddhisme (ontdekken en vervolg) 

 PC les (beginners en gevorderden)   

 PC les Fotobewerken 

 Cursus Ipad (Apple) en Tablet (Android) 

 Kijken naar Kunst 

 NLP (Neuro Linguïstisch Programmeren) 1 en 2 

 Sterrenkunde 

 Astrologie 
 
Op zaterdag 7 september 2019 houden wij een open middag in het DOP gebouw in Petten, u kunt dan met alle 
vragen bij ons en de docenten terecht. 
Wilt u meer informatie? Neem dan contact op met Sari Kortekaas (tel. nr.: 0226-383003 b.g.g. 06-25035770) of kijk 
op onze website: www.evvvzijpe.nl 

ADVERTEREN IN DE BRUGPRAAT? Stuur uw aanvraag naar: brugpraat@burgerbrug-nh.nl 
   

      Losse advertenties/eenmalig :                     Per jaar (4 edities): 

      1 pagina   € 25                            1 pagina    € 70 
      1/2 pagina  € 15                            1/2 pagina   € 45 
      1/4 pagina  € 10                                1/4 pagina   € 27,50 
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Op Kleine Schaal Festival 2019 
 
Elk jaar bijzonder om te zien wat er in een klein dorp als Burgerbrug voor 
mooie evenementen worden georganiseerd. Op 26 mei stond het hele 
dorp weer in het teken van het fantastische en verrassende Op Kleine 
Schaal Festival. Voor de zesde keer op rij en voor ons de tweede keer….  
Enige nadeel van het festival is dat je een keus moet maken uit 7 voor-
stellingen omdat je jezelf niet kan splitsen en maar 3 locaties kan bezoe-
ken.  
 
Wij begonnen dit jaar in de garage van Aad Kramer met het trio Brother-
lee. Trompettist Loet van der Lee met zijn broer Onno op het hammond-
orgel en Gerko Aerts op de contrabas. Eigen werk en klassiekers. Bebop, 
tango; een heerlijke muzikale reis….swingen maar!  
 
Onze tweede stop was de zeer aangename veranda van Cea en Guus 
van B&B Catherina Hoeve. Hier trad Beatrice van der Poel op samen met Tim Eijmaal, die wij al kenden van Sven 
Hammond. Geweldige stem en prachtige teksten. Nooit gedacht dat Hendrix in het Nederlands zo goed kon klin-
ken…..de wind huilde letterlijk en figuurlijk Mary. 
 
Onze laatste voorstelling was bij Irene en Ron. Liedjes van Mary Chapin Carpenter vertolkt door Robbert Smit en 
Yvonne Leek. Ook hier een hoofdrol voor de wind, die de partytent had weggeblazen. Dit kon de pret niet drukken en 
ook hier genoten we van prachtige muziek.  
 
Ongetwijfeld waren de voorstellingen die we hebben gemist ook weer zeer de moeite waard en heeft Van Dik Hout 
voor en waardige afsluiting van de dag gezorgd. 
 
Heel veel dank aan de organisatie, alle artiesten en aan de gastheren en -dames.  
Het was weer een hele leuke dag; hopelijk volgend jaar weer! 
 
Aimée 

Opknappen voetbalveld 
 
Beste Burgerbruggers, het zal U niet ontgaan zijn dat er heel wat activiteit bij het voetbalveld is. Na lang beraad en 
zonder hulp van de gemeente is in opdracht van IJsvereniging Nut en Vermaak het voetbalveld/ijsbaan op de schop 
gegaan. We hebben bij o.a. loonbedrijf Hoogland advies ingewonnen hoe dit aan te pakken en daar is een offerte 
voor afgegeven. Mede door sponsering en eigen geld van de vereniging hebben we als bestuur besloten om de dijk 
tegen de volkstuinen weer " lekdicht " te laten maken, en het veld te laten egaliseren en overal weer op gelijk pijl te 
laten maken. De reden dat dit door loonbedrijf Hoogland gedaan wordt is omdat zij een machine hebben om in de 
half afgegraven dijk een wand te kunnen zetten van gegolfd plastic zodat de mollengangen en overige tunnels in de 
dijk gedicht worden waardoor er geen lekkage meer mogelijk is richting de volkstuinen. Nadat dit geplaatst is, is de 
dijk weer aangevuld tot normale hoogte en is van deze afdichting niets meer te zien. Tevens is er gekilverd en is 
straks bij het onderwater zetten van het voetbalveld voor de ijsbaan, overal evenveel waterhoogte, waardoor we  
hopelijk nog sneller kunnen schaatsen.  
 
Wij vragen iedereens begrip en medewerking om voorlopig het voetbalveld te mijden, en alles netjes 
te houden zodat we er straks allemaal weer veel plezier aan kunnen beleven, in welke vorm dan ook. 
Onze excuses dat het kidsclub voetbaltoernooi dit jaar niet door kon gaan. We hebben nu eenmaal 
ook met een planning van de loonwerker te maken. Namens de ijsvereniging willen wij alle leden en 
donateurs bedanken voor het mogelijk maken van deze verbetering. Tevens willen wij loonbedrijf 
Hoogland bedanken voor het sponseren, en uitvoeren van de werkzaamheden.  
 
Namens de ijsvereniging en zonnige zomer allemaal! 
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Groep acht gaat hogerop!!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

       Van links naar rechts: Per, Cas, Roos, Peer, Angel 

Per Kraakman heeft vanaf zijn 4e jaar in Burgerbrug 
op school gezeten. Eerst in het oude gebouw en 
sinds ongeveer 2 jaar in het nieuwe schoolgebouw. 
Deze school was hartstikke leuk en er werd veel ge-
organiseerd. Van carnaval tot sinterklaas, kerst en nu 
de eind musical. Daar heb ik een coole rol in gekre-
gen.  
In september ga ik naar Schagen naar school. Het Regius 
(Basis/Kader), daar heb ik erg veel zin in!  

Cas Kraakman gaat volgend jaar 
naar het Regius College in Scha-
gen om Basis/ Kader te gaan 
doen. Hij zit al sinds 2010 op de 
Sint Josephschool in Burgerbrug; 
“ik had het daar erg naar mijn 
zin”. 
Nu is het tijd voor de volgende 

stap!  

Roos Willegers gaat ook na de zomervakantie 

naar het Regiuscollege in schagen.  

Peer Hoogeveen: Ik had nogal een leuke tijd op school. We had-
den veel uitstapjes zoals het Pet in Den Helder of het kamp die 
school wat leuker maakte. Van gr 6 t/m 8 werkten we veel met 
Snappet. 
Gym (op maandag en donderdag). Van het begin tot 12:30 of 
13:30 was de dag heel voorspelbaar waardoor het nogal saai was. 
Groep 3-4 was leuker en ook onvoorspelbaarder, want je wist bijna 
nooit hoe de dag ging. Maar door het continu-rooster werd het 
saaier want het was continu. Voor de rest was het altijd wel gezel-
lig, en straalde het plezier uit. Ik ga volgend schooljaar naar de 
Adriaan Roland Holst School. Ik heb er zin in en zal nieuwe dingen 
ontdekken, die niet altijd even makkelijk zullen zijn, maar die ik 
snel genoeg zal oppikken. Ik wens anderen een net zo leuke 
schooltijd als ik!  

Angel Baas heeft op de Sint Joseph erg 
genoten van haar vrienden met wie ze een 
hele leuke tijd had! Na de zomervakantie 
gaat zij TL doen op het Regius College. 

Roos Willegers: Ik zat sinds februa-

ri 2018 op de St. Josephschool in 

Burgerbrug en heb het erg naar mijn 

zin gehad. Nu ga ik na de zomerva-

kantie starten op het VWO van het 

Regiuscollege in Schagen. Ik heb de 

kennismakingsdag al gehad en het 

lijkt me een leuke school! 
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Croon en Bergh heeft momenteel 2 vacatures. De eerste 

vacature  (voor een woonbegeleider) treft u hieronder 

aan.  

Voor de tweede vacature (voor een groepsleider voor 24 

uur)  kunt u contact opnemen met Jessica Wormhoudt:  

06-40988684 of j.wormhoudt@croonenberg.nl 



22 

Iris Borst: Ik ben geslaagd op het Regiuscollege aan de 
Oranjelaan in Schagen voor het nivau TL. Hierna ga ik 
naar het Horizoncollege in Heerhugowaard. Daar ga ik 
de kappersopleiding doen. 

Kaj kaper: Aan het Regius-
college ben ik geslaagd voor 
de opleiding motorvoertui-
gen. Nu ga ik heel wat an-
ders doen. Ik ga de opleiding 
Horeca doen aan het Hori-
zon college in Heerhugo-
waard. Ik wil graag kok wor-
den. 

Roy Klaver: Ik ben geslaagd 
voor de vmbo TL aan het Clu-
sius college. Hierna ga ik de 
opleiding Veehouderij aan het 
Clusiuscollege in Alkmaar 
volgen. 

Ruud Borst: Ik ben geslaagd 
voor TL van het Clusius. Ik ga 
nu de opleiding Monteur mobie-
le voertuigen (niveua 3) doen in 
Hoorn. 

Rowan Tiagarajah: Ik heb 
mijn diploma op zak van het 
VMBO basis die ik gevolgd 
heb aan het Regiuscollege. 
Nu ga ik bij het ROC in Scha-
gen de opleiding ICT doen. 
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14 juni hadden we de afsluiting van het kidsclub seizoen.  
We begonnen de middag met limo en wat lekkers. 
We starten met Oudhollandse spelletjes, super leuk. Ook de 
tafeltennis tafels hadden we buiten. Blijft ook een super leuk 
spel. Ilse had nog het spel weerwolf mee. Gewoon een  su-
per middag gehad.   
Als afsluiting broodjes kroket en frikandel en een heerlijk 
ijsje. Zo dat ging er wel in, was echt aanpoten voor ons!  
Allemaal naar huis met een voldaan gevoel en een volle 
maag en nog een presentje van de kidsclub. Wat hebben 
we toch super leuke kids in Burgerbrug.  
 
Het jaarlijkse voetbal toernooi gaat dit jaar niet door i.v.m. 
het opknappen van het voetbalveld.  
 
Fijne vakantie allemaal! 
 
Kids club BB 
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S�ch�ng Dorpsraad Burgerbrug en omstreken 

 

Helga Wagemaker  voorzi�er  Grote Sloot 120, 1754 JJ    

    {e}   helga.wagemaker@outlook.com 

 

Elli Ruijter   secretaris en 

    penningmeester Grote Sloot 43, 1754 JB   0226-383142 

    {e}   info@ruijterburgerhof.nl    

 

Aad Kramer   lid   Burgerweg 42, 1754 KD    

    {e}   aad.kramer@hotmail.com  

 

Hans Verheggen  lid     Grote Sloot 4, 1754 JE     

    {e}   h.verheggen@planet.nl 

 

Jacco Stuijvenberg  lid   Burgerweg 44, 1754 KD  

    {e}   j.stuijvenberg.dorpsraad@gmail.com 

 

Willy Schipper  lid   Grote Sloot 101, 1754 JC 

    {e}   fam_schipper@planet.nl 

 

Cees Rutsen   lid   Burgerweg 56B, 1754 KD 

    {e}   ceesencora@rutsen.nl 

 

(de Brugpraat wordt gedrukt door Eelan, grafisch centrum in ’t Zand) 

Sponsoring, bijdragen en/of betalingen graag via 

Rekeningnummer: NL54 RABO 0175 2798 29  t.n.v. Dorpsraad Burgerbrug 

Kamer van Koophandel: 56349548 

 

Hee� u iets te melden aan de dorpsraad? Mail naar: dorpsraad@burgerbrug-nh.nl 

 

Uw kopij voor de eerstvolgende Brugpraat (Herfst 2019) ontvangen wij graag  

uiterlijk woensdag 2 oktober 2019 via brugpraat@burgerbrug-nh.nl 

Abonnement Brugpraat: € 5,- per jaar (4 nummers) 

Losse nummers: € 1,50 per stuk 

Redac.e Brugpraat bestaat uit Anne Marie Jong, Sylvia van Bommel, Judith Stuijt, Helga Wagemaker,  

Aimee van Veldhoven, Marieke Kamp, Monique Drost 
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